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Ẽ  

 

 

№╢╕∟≠ↄ╡◦fiⱳ☺►ⱶ 

 

ủ     

 

ủ      

        

        

 

ủ    ₈╕™╪₉  ⱱכꜟ 

 

 

Ẽ  ꜟⱩכ♥

 

ủ  

₈ה ₉─ ≤ ⌐⅔↑╢ ─  

ה  ⌐ ∆╢  

ủ  

ⱴ₈כ♥ה ⌐⅔↑╢ №╢╕∟≠ↄ╡₉ 

    

ה ⌐ ∆╢  

ủⱤⱠꜟ♦▫☻◌♇◦ꜛfi 

3ה  ─ ⌐╟╢ⱤⱠꜟ♦▫☻◌♇◦ꜛfi 

1 σ 
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1

ŪẎἧ ʴⱲ⁸ ᷂ ӓḨר ǵ

ū ⁸ ǵȅǨǬǖȑ˗͈ǵ ˺

2

ƞẎἧ ǵ

1

100

ɵ₴ 100 ʠ˲ǵ ϽὖǓ ȓȒ К ǵ Ͻ᷂ǮǉȒ

ɵʝ Ǯ КǮᴷʝ Ћ̱Ǔ ӓ᷂Ḣǲ ὑǜȓǭǋȒ

ŪẎἧ ʴⱲ⁸ ᷂ ӓḨר ǵ

Ẽ◦fiⱳ☺►ⱶ  
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3

ƞȅǨǬǖȑǵ

100

4

ƞḨ

6
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5

ƞȅǨǱǒ ҘׄʣǵǦȈǵ ρ

6

ƞ Έɵ ḽǵ ș ǒǞǦ ρ
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7

ƞ Έɵ ḽǵ ș ǒǞǦ ρ

ћ

8

ƞ Έɵ ḽǵ ș ǒǞǦ ρ
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9

ƞẰȍǒǞǋ ᷂ș ǒǞǦᶥ ρ

10

ƞẰȍǒǞǋ ᷂ș ǒǞǦᶥ ρ

њ
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11

ƞẰȍǒǞǋ ᷂ș ǒǞǦᶥ ρ

12

ƞ Ḫǯ ș ǒǞǦ ρ
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13

ƞ Ḫǯ ș ǒǞǦ ρ

< >

ћ

< >

< > < >

 


